



「社企認證良心商業伙伴」提名表格 Nomination of "SEE Mark Supporting Business Partner"

為提升潛在投資/消費者對社企的認識與支持，香港社會企業總會定期舉辦「社企認證伙伴聯繫分享會」，安排商業伙伴與獲認證社企互相交流，不少獲認證社企透過介紹即獲光顧或與商業伙伴促成合作。為表揚以實際行動支持獲認證社企的商業伙伴，社企總會現推出【社企認證良心商業伙伴名單】，凡商業伙伴透過社企總會平台對獲認證社企作出實際支持，可透過獲認證社企提名成為【社企認證良心商業伙伴】，成功獲提名的商業伙伴的公司標誌可刊登於「社企認證」計劃網頁上讓公眾知悉。「社企認證」主辦機構保留接納的最終決定權。

To raise awareness and support for social enterprises (SEs) from potential investor/customers, the Hong Kong General Chamber of Social Enterprises Limited (HKGCE) regularly organizes "SEE Networking Session". Many accredited SEs who have been awarded SEE Mark met new business partners, received purchase orders and/or achieved collaboration through this platform. To acknowledge the business corporation who has given tangible support to the accredited SEs, HKGCSE is now launching the "LIST of SEE Mark Supporting Business Partner". Accredited SEs may nominate business partners who made collaboration through HKGCSE platform as "SEE Mark Supporting Business Partner". The company logo of the successful nominees will be posted on the website of SEE Scheme for public review. The decision of HKGCSE, the organizer shall be final and binding in all respects.

機構名稱 Name of Organization *如適用 If applicable : _____

社企名稱 Name of SE : _____

認證號碼 Accreditation Number : _____

社企認證級別 Category of SEE Mark : 創啟級 Incubating member 創建級 Small Scale/Start-up
 創進級 Intermediate 創越級 Advanced

獲提名商業伙伴名稱 Name of Nominee (Business Partner): _____

聯絡人姓名 Contact Person : _____ 職位 Position : _____

電話 Contact Numbers : _____ 電郵 Email : _____

促成社企與商業伙伴合作的平台/場合 : 社企認證 伙伴聯繫分享會 SEE Networking Session

HKGCE Platform which facilitates collaboration 社企總會理事/同事介紹 Referred by HKGCSE Council Member/ Staff
 社企總會舉辦活動中認識 Activities organized by HKGCSE: _____
 商業伙伴透過社企總會網站/資訊，認識認證社企繼而聯繫和合作
Company learns about accredited SEs through HKGCSE and made collaboration
 個人網絡，但商業伙伴表明因「社企認證」而作出合作/支持
Own network of SE but achieved collaboration because of SEE Mark
 其他 Other (請註明 Please specify: _____)

合作時期 Period of Collaboration: _____

合作形式 Format : 購買產品 Purchase of Products : _____ 成為贊助機構 Provide sponsorship
 購買服務 Purchase of Service : _____ 提供專業意見 Professional Advice
 提供內部展銷的機會 Internal Exhibition/Sales 其他 Other (請註明 Please specify: _____)

合作金額 Amount : HK\$1 - HK\$1,000 HK\$1,001 - HK\$5,000 HK\$5,001 - HK\$10,000 HK\$10,000 <
 其他 Other (請註明 Please specify: _____) 不適用 Not Applicable

聲明 Declaration

- 本人/我們在此聲明本表格提供的資料正確無誤。
I/We hereby declare that the information provided in this form is true and accurate.
- 本人/我們同意所提交的資料用作相關研究用途。
I/We agree the information provided in this submission will be used for the purpose of relevant research and analysis.

以下簽署證明本人已閱讀及同意上列之條款及細則 By signing below, I certify that I agree to all the terms and conditions as set out above:

社企負責人姓名 Authorised person-in-charge of SE:	職位 Position:
簽署 Signature:	機構蓋章 Company Chop:
日期 Date:	